
PROTOKÓŁ NR 11/07

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 24 lipca 2007 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:30. Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Genowefa Pohoska – Przewodnicząca,

2. Anna Klepacz,

3. Tadeusz Bierowski,

4. Kordian Kosowski,

Nieobecny usprawiedliwiony: Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

5. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta Kowary,

6. Tadeusz Cwynar – Przewodniczący Rady Miejskiej,

7. Ewa Pędziwiatr,

8. Mieczysław Ławer – Skarbnik Miasta.

Porządek obrad:

1. Zmiany w budżecie miasta w roku 2007.

2. Omówienie projektu uchwały w sprawie procedury uchwalania budżetu oraz rodzaju i szczegółowości 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu.

3. Sprawy różne.

 

Ad. 1 Zmiany w budżecie miasta omówił Skarbnik M. Ławer. Przy ich analizowaniu podkreślił, że 

następuje  wzrost  w  planie  dochodów  miasta,  a  najważniejsza  kwota,  to  dotacja  z  budżetu  państwa  na 

usuwanie skutków powodzi  w kwocie 185 tys.  zł.  Zmiany planu wydatków natomiast wiążą się głównie z 

zakupem nieruchomości tj. Inkubatora Przedsiębiorczości na siedzibę MOPS-u. Są to nakłady inwestycyjne w 

wysokości 575 tys. zł. Komisja oceniła pozytywnie zmiany w budżecie na rok 2007. 

Ad. 2 Przy omawianiu projektu uchwały Pan Skarbnik podkreślił, że zmiany w sprawie procedury 

uchwalania budżetu oraz rodzaju i szczegółowości informacji towarzyszących uchwalaniu projektu budżetu, 

wynika  ze  zmiany  uchwały  o  finansach  publicznych.  Po  dyskusji  projekt  uchwały  został  zaopiniowany 

pozytywnie. 

Ad.  3 W sprawach  różnych przew.  Komisji  zapytała  Pana  Skarbnika  i  obecnego Burmistrza  M. 

Góreckiego o 251 tys. zł uzyskanych z umorzenia ostatniej raty kredytowej z Funduszu Narodowego. Uzyskała 

odpowiedź, iż rozważany jest projekt zmiany systemu oświetleniowego miasta z oświetlenia rtęciowego na 

inne ekologiczne lub zmiana systemu grzewczego MOK-u. Komisja nadal  uważa (o tym mówiono już na 
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posiedzeniu w dniu 22.06.07 Komisji Budżetowej), że należy podjąć jak najszybciej decyzję co do sposobu 

wykorzystania tych środków i wystąpić do Narodowego Funduszu o zmianę sposobu ich wykorzystania.

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.

Wnioski:

Ad. 3 – wniosek.  Zobowiązuje się Pana Burmistrza i podległy Mu WIM do podjęcia w możliwie 

szybkim terminie odpowiednich decyzji i kroków w celu wykorzystania 251 tys. zł uzyskanych z umorzenia 

ostatniej raty kredytowej z Funduszu Narodowego.

Posiedzenie komisji  zakończono o godzinie 17:00.

Protokolant:                                                                                                          Przewodnicząca Komisji 

G. Pohoska                                                                                                     Budżetu, Planowania i Finansów
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